

Tel: 03-8959 1088 HP: 010-200 8350

# 9 天 7 晚 **感受草原之夜内蒙古**(

### Flight: Batik Airline

KUL/DSN 1500/2050 OD626 DSN/KUL 2150/0405+1 OD627

•Check In Luggage 20KG / MOB

Tour Fare:

#### 行程亮点:

- ~ 全程无购物/无保证自费
- ~ 全程 4 💎 (全程当地 5 星)
- ~ 入住草原豪华蒙古包
- ~ 含旅游保险 (Covid 保险)
- ~ 篝火晚會

#### 网红打卡亮点:

- ~ 鄂尔多斯大草原
- ~ 老牛湾 (含电瓶车)
- ~ 康巴什广场

特别赠送: 射箭, 投壶, 蒙古族服装

#### 推荐自费介绍:

A. 诈马宴

人民币 380 元

B. 那达慕套票

人民币 380 元

C. 悦沙岛 (小火车, 婚礼, 看沙雕, 科技馆)

人民币 280 元

#### 注意事项:

- 1. 突发性燃油税调整, 行程计划以外费用.
- 2. 行程所列景点, 餐食, 酒店住宿, 20kg 托 运行李, 来回机票及机场税, 机上用餐.
- 3. 若中英文行程版本出现之处,将以中文 版本为依据.
- 4. 行程次序变动, 以当地旅行社安排为准

#### 黄河大峡谷



篝火晚会 / 体验内蒙古风情





吉隆坡/鄂尔多斯 1500/2050

(MOB)

酒店40:锦厦国际酒店或同级

集合於 KLIA 1 (One) 国际机场, 直飞往鄂尔多斯.

D2 鄂尔多斯 (B/L/D)

酒店4♥: 锦厦国际酒店或同级

**鄂尔多斯文化产业园 (含电瓶车)** 一座草原上的故宫,鄂尔多斯文化产业园,集文化,艺术,教育,休闲于一体的综 合性园区, 以独特半岛景观为依托, 融合多元文化产业, 打造音乐, 美术, 创意孵化及休闲娱乐的全方位体验中心.

颐和生态文化博览园 建有游客活动中心,人文艺术展示中心,活佛府邸,闭关修行中心等,整个建筑群融蒙,汉,藏 风格于一体, 气势宏大, 溢彩流光.

郡王府 是伊金霍洛旗旗所在地阿勒腾席热镇的一所古建筑,是内蒙古地区保存最完整的王爷府之一.

D3 鄂尔多斯草原 (B/L/**X**)

酒店: 草原豪华蒙古包

鄂尔多斯草原 - 草丛占地面积约 30 个,核心区是由一个蒙古金帐和 300 多个蒙古包组成的蒙古包群.

篝火晚会 篝火象征着吉祥,幸福以及净化,篝火晚会最初为了表达人们外出打猎而收获满满时的一种快乐的心情随 着时间的发展篝火成了一种象征着吉祥,幸福的火种同时也代表着光明和希望的力量.

特别安排乘观光车深入草原,体验蒙古射箭,蒙古投壶,后游览草原.

鄂尔多斯

(B/L/D)

酒店4♥: 锦厦国际酒店或同级

成吉思汗旅游区 在这里, 您不仅可以欣赏到独特的蒙古历史文化, 还可以领略到吉思汗当年征战沙场的震撼场景. 特别安排穿蒙古族服装拍照留念, 草原自由活动.

D**5** 鄂尔多斯 / 呼和浩特 (B/L/D)

酒店 4 ♥: 春雪四季酒店或同級

黄河大峡谷 (车游) 是黄河流域壮美的自然奇观, 它因河流切割形成的陡峭峡谷而得名.

老牛湾 (含电瓶车) 是黄河与长城交汇的著名停车场,这里是黄河入晋的第一湾,因形似一头卧着的老牛得名. 神牛广场 老牛湾的美是自然的美,未经雕饰浑然天成,在这里欣赏美景呼吸氧气未尝不是一种绝佳的体验。

D6 呼和浩特 (B/L/X)

酒店 4 ♥: 春雪四季酒店酒店或同級

蒙亮风情园 在这里可以参观驼绒制品, 牛角工艺制品生产, 传统蒙古面点, 肉制品, 奶制品制造工艺.

将军衙署 绥远城将军衙署按一品封疆大吏衙署格式营造,是目前全国保存最完整的一处武官一品的办公住所,

昭君博物院 馆内由北至南,依次有昭君主题游园,和亲铜马像,青冢牌坊,谒昭君墓石刻碑和匈奴历史博物馆等景点。 宽巷子美食街 该街区伊斯兰文化氛围浓郁,民族特色鲜明.

呼和浩特 / 鄂尔多斯

(B/**X**/D)

酒店4♥: 锦厦国际酒店或同级

响沙湾 (不含小火车) 融汇了雄浑的沙漠活动和深厚的蒙古底蕴, 荟萃了激情的沙漠活动与独特的民族风情, 拥有 世界第一条沙漠索道,中国最大的骆驼群,中国一流的蒙古族艺术团,有十几种惊险刺激的沙漠活动项目等您体验.

鄂尔多斯 / 吉隆坡

(B/L/D)

康巴什广场 观以乌兰木伦湖为依托的城市景观.

鄂尔多斯博物馆 欣赏它独特的外观造,似一块饱经风雨的磐石,磨砺着鄂尔多斯悠久的历史和历经的历史文化底蕴 伊克敖包 上承长生天,下启众生原,贯通天地,惠及草原,恩泽众生,是草原人民祈福国泰民安,万世永续的圣地。

前往步行街自由逛街, 晚餐后送往机场

吉隆坡 2150/0405+1

(MOB)

乘机返回温馨家园







Tel: **03-8959 1088** HP: 010-200 8350

## 9D7N Experience the Night of the Grasslands in Inner Mongolia (Direct Fly)

**D**1 Kuala Lumpur / Erdos 1500/2050 (MOB)

Hotel 4 : Jinsha International Hotel or Similar

Assemble at KLIA 1 (One) International Airport, Direct flight to Erdos.

D2

(B/L/D)

Hotel 4 : Jinsha International Hotel or Similar

Ordos Cultural Industry Park (Inc Buggy) is a comprehensive park integrating culture, education, and leisure, its unique peninsula landscape, it blends diverse cultural industries to create an all-encompassing experience center for music, creative incubation, and entertainment.

Yihe Ecological Culture Expo Park The park includes a Visitor Activity Center, a Cultural and Artistic Exhibition Center, the Living Buddha Residence. The entire architectural complex combines Mongolian, Han, and Tibetan styles, presenting a grand and dazzling display.

Junwang Palace its is an ancient building and one of the best-preserved royal residences in Inner Mongolia.

D3 **Erdos Grassland**  (B/L/**X**)

Hotel: Grasslands Luxury Mongolian Yurt

Ordos Grassland The grassland covers an area of approximately 30 acres, with the core area featuring a group of over 300 Mongolian yurts, centered around a grand Mongolian Golden Tent.

Bonfire Party symbolize good fortune, happiness, and purification. Initially, bonfire parties were held to express the joy of a successful hunting trip. Over time, the bonfire has become a symbol of good fortune and happiness, representing the power of light and hope.

special arrangement includes taking a sightseeing vehicle deep into the grasslands to experience traditional Mongolian activities such as archery and throwing arrows into pots, followed by a tour of the grassland.

**D4** 

(B/L/D)

Hotel 4 : Jinsha International Hotel or Similar

Genghis Khan Tourism Area Here, you can not only immerse yourself in the unique Mongolian history and culture but also experience the aweinspiring scenes of Genghis Khan's legendary battles.

A special arrangement includes wearing traditional Mongolian attire for photos and enjoying free time on the grasslands.

Ordos / Hohhot

(B/L/D)

Hotel 4 : Chunxue Four Seasons Hotel or Similar

Yellow River Grand Canyon (Scenic Drive) is a natural wonder of the Yellow River Basin, named for the steep canyons formed by river erosion. Laoniu Bay (Inc Buggy) Meidai Monastery is a combination of a city and a temple, where people and Buddhas live together.

**Shenniu Square** its natural untouched charm. Enjoying the stunning scenery and breathing in fresh air here is truly an exceptional experience.

D6

(B/L/D)

Hotel 4 : Chunxue Four Seasons Hotel or Similar

Mengliang Cultural Park you can visit exhibits on camel hair products, horn crafts, traditional Mongolian pastries, as well as the production processes for meat and dairy products.

General's Yamen it was built following the layout of an official residence. It is the most well-preserved first-rank military officer's office in China.

Zhaojun Museum features attractions arranged from north to south, including the Zhaojun-themed garden, the Copper Horse Statue of Hegin, the Green Tomb Archway, stone-carved monuments honoring Zhaojun's tomb, and the Xiongnu History Museum.

Wide Alley Food Street This street boasts a strong Islamic cultural atmosphere and distinct ethnic characteristics.

D**7** Hohhot / Erdos (B/L/D)

Hotel 4 : Jinsha International Hotel or Similar

Xiangsha Bay (Exclude Train) blends the grandeur of desert activities with the rich Mongolian culture, offering a combination of exciting desert adventures and unique ethnic customs. It is home to the world's first desert cableway, China's largest camel herd, top-tier Mongolian art troupes, and more than a dozen thrilling desert activity programs for you to experience.

D8 Erdos / Kuala Lumpur (B/L/D)

Kangbashi Square offers a cityscape centered around the Ulan Mulun Lake.

The Ordos Museum its unique exterior design, resembling a weathered stone that reflects the long history and cultural heritage of Ordos.

**Ikh Khöbö** is a sacred site that connects the eternal sky with the earth, benefiting the grasslands and all living beings. It is a place where the people of the grasslands pray for the prosperity and peace of the country, and for lasting blessings for generations to come.

Head to the pedestrian street for some free shopping. After dinner, transfer to the airport.

D9 Kuala Lumpur 2150/0405+1

(MOB)

Take the flight back to your warm home.

- 1. Sudden changes in fuel taxes may result in additional expenses beyond the planned itinerary.
- 2. Tour Package includes listed attractions, meals, accommodation, 20kg checked baggage, Air Ticket, airport taxes, and Meal in board.
- 3. In case of discrepancies between the Chinese and English versions of the itinerary, the Chinese version shall prevail.
- 4. Any changes in the itinerary sequence will be subject to arrangements made by the local travel agency.

57-2, Olive Hill Business Park, Jalan BS 1/1, Taman Bukit Serdang, 43300 Seri Kembangan, Selangor